
Czartte chrnury
nadwojtem
eoów. Wojewoda malopotski działa]noŚci, aptzez to fylko, że
Stanisław Kracik podpisał wczoraj istniała nikomu nic złego się nie
wniosek do gdowskiei Rady Gminy stało, _ Jednak musżmg brac pod
owygaszeniemandatuwójta przesłankiformalne, nie mery-
ZbigniewaWojasa. . torgczne - twierdzi Mirosław

_ Sprawa jest bardzo skompliko. 
.TTJi.łu"*-ka 

Rada Gminy
wanai długo zastanawiałem się, nie podejmie decyzji odnoŚnie
co.? tam zrobić. Zwróciliśmg się wygaszenia mandatu, wojewoda
z zapgtaniem do MSWLA' ktÓre skierujedosamorząduponownie
odpowiedział,ą że konieczne jest wniosek w tej sprawie' Gdy i to
wszczęcie pru'edury dwoławczej będzie bezskuteczne, po upĘ'wie
_ mówi wojewoda Stanisław Kra-
cik. Gdowscy radni będą mieli
czas na podjecie decyzji o n.l-'^- F
łaniu.wójta dopoto*v nu,tęiiJe"; 5prawa jest
-t"f;ffi.- 

jest niewykazanie czasowo k-orzystna
przez wÓjta ibigniew Wojasa dta wóita Gdowa. Do
w oŚrviadt.zt 'niu majątkorv5'm
udziałów w firmie petrólix śpohń. wvb o rów pozostato
zo.o.zsiedzibąwMarszor;..^h 

-

_ SEtuorja jest o tatn 
"t,tiitłii 

tyt ko trzy m i es i qc e,

i?,f:ł#,ł###,:ł?ł::*ł* a p roced u ry troch ę
wójta polega tu na przeoczeniu. potrwaia
a nie świo,domgm naruszeniu r-.. '.5'1
przepisów prawa Z etac?nego .MÓW|M|ROSŁAW
punktu widzenia nie ma mowg CHRApUSTA. DYRĘKT0R BIURA
o działaniuna czgjqkoltlliek szko- PRAWNE60 W6JEW6DY
dę przez osobę pełniqcq funkcję
publicznq. J ednak fonnalnie do-
szhdozłamaniaprawa_stvner- 30 dni wojewoda wyda decyzję
dza Stanisław Kracik. Dodaje: o odebraniu rnandatu. Wówczas
_ Ni,e zajmujerng si.ę natomiast Zbigniew Wojas będzie miał dwa
sprqwą prawdziwości oświad- tygodnie na zaskarżenie tej de-
czenia majqtkowego wÓjta Wie- cyzji do WojewÓdzkiego Sądu
mg juź od samego zainteresowa. Administracyjnego' a jeŚli ten
nego, że sprauę ba,da na jego podtrzyma werdykt wojewody
wniosek prokuratura w Mgśle- _ złożenia jeszczł skargi kasa-
nicach. cyjnej. - Można pouiedziec, że

o kontrowersjachnłńązanych sprawa jest czasowo korzgstna
z oŚwiadczeniem majątkowym dla wójta Gdową do wgborów
wójta Gdowa za 2009 rok pisaliŚ. pozostato tElko trzg miesiąre, a te
my wczoraj. Zbigniew Wojas tłu- pruedt"łty trrrchępotru:ajq-móvrl

.maezył', że od jesieni 2002 roku, dyrektor Biura Prawnego woje-
kiedy został szefem gminy' nie wody. Thrmaczyponadto,żenie.
prowadziżadnej działalnościgos. za|eznie od skutków procedury
podarczej. Udziały w firmie Pet' odwoławczej iterminurozstrzyg.
rolex Spółka z o.o., która stala się nięcia tej kwestii' Zbigriew Wojas
meńtum sprawy zakupił przed ĘdziemÓgłkandydowaćnawójta
10 IaĘ ale firma ta nigdy nie Gdowajesieniątegoroku.
podjęładziałalnościijakomartwa'Skoro takajestdecgzjawo-
oraz nieposiadająca kapitałuprze- jewdu,niech jego urzędnicg dzia-
widzianego ustawowo dla społek ł,ajq zgodnie z procedurami. Jes-
handlowych * powinna byc już tem spokojng o finał tej spra'wa'
dawno automatycznie wykreślo- nic złego nie zrobiłem. Jesten.l
nazsądowegorejestru. nieshsznieoskarżorryibędąwal-

_ Dura lex, sed ler _ kwituje czEł. JeśIi będzie trzeba odwoł,am
sprawę Mirosław Chrapustą dy- się nawet do Trybunału Konstg-
rektor Biura Prawnego Urzędu tucgjnego. stwierdzi-t w rozmo.
WojewódzkiegoDodaje,żezludz. wie z,,Dziennikiem Polskim''
kiego punktu widzenia sprawa Zbigniew Wojas.
jest czysta: spółka nie prowadziła (JoL

oskarżyłem
sAmsiebie
*Rozmowa z wóitem
Gdowa. ZBIGNIEWEM
WOJASEM

t Sprawę Pana oświadczenia
maiątkowego za 2009 badajuż nie
tylko biuro prawne matopolskiego
wojewody' ale także prokuratura
w Myślenicach.''

_ owszem' czekam że nieba-
wem zostanę wezwany na prze.
słuchanie. Sam zawiadomiłem
prokuraturę o tej sprawie.In4'rni
słowy _ złoryłem doniesienie na
siebie. Jestem czysty, nie mam
nic do ukrycią zależy mi na tym'
by wyjaŚnić to jak najprędzej
i plz ez moźliwie wiele powołanych
kutemu organÓw.
-ZarzutodnośniePanaoświad. :
czenia majątkowego dotyczy
braku ujęcia w nim tego' iż iest
Pan w zarządżie spótki prawa
handlowego, czego osobom peł.
niącym funkcje publiczne zabra-
nia,,ustawa antykorupcyjna".
Przed kilkoma dniami przesłuchi-
wali Pana w tej sprawie prawnicy
wojewody. Jak Pan się ttumaczyt?

- Od jesieni 2002 roku, kiedy
wybrano mnie na wÓjtą nie pro.
wadzę żadnej dzia|alnoŚci gos-
podarczej. Zanut, że zasiadam
w frrmie Petrolex Spółka z o.o.
nie ma polarycia w zeczywist'oŚci.
Rzecz wygląda tŃ: 15 pazdzier-
nika 200t roku nabyłem udziały
w bocheńskiej spółce Polcar. od
8 stycznia nazwa spółki zosta]a
zmieniona na Peńolex Spółka
z o.o. z siedzIbąw Marszowicach,
a jej kapitał zakładotry wy.nosił
zaledwie 9 t}sięcy złotych. Kapitał
ten nĘdy nie ulegał w}tnaganemu
przez przepisy prawa podwyż-
szeniu, a aktywnoŚć gospodarcza
spÓłki była zerowa I tak jest do
dzisiaj. To jest martwa spółką
o Kórej istnieniu zapomniałem
nie tylko ją ale także Sąd Reje-
strowy. Mimo zmiany przepisóq
czyli wejŚcia w życie Ustawy
o społkach handlowych z 15 uryzeŚ-
nia 2000 roku, gdzie wymaczono
nową minimalną wysokoŚć kapi-
tału spółek prawa handlowego
z o.o.na 50 tysięcy złoĘch' nigdy
nie wz1.wał on flrmy z siedzibą
w Marszowicach do spehria tego
wymogu. Według przepisów
przejŚciowych nowego Kodeksu
Społek Handlowych: do 2003 roku
miały one podwyższyć swój ma-
jątek do 25 tysięcy złotych, a do
2005 roku podwoić tę kwotę. Mar-
szowicka spÓłka nigdy nie speŁ
niała tych wymagań i dawno po.
winna zostać _ z wzędtt !\ry.
kreŚlona z sądowego rejeshu.
- Dlaczego tak 5ię nie stało?

_ Nie wiem, będę wyjaŚniał
tę Sprawę. Moje oświadczenie
maj4tkowe składałem w najlep-
szej wierze, spółka z której teraz
muszę się tłumaczyć, nigdy fak-
tycznie nie istniała. Zresztą

-moimzdaniemzarzurykotupcji r
namcffi
nigdy nieprowadzącej działalności
gospodarczej i z kapitałem za-
kładowyn 9 tysięcy złotych ocie-
rają się o śmiesznoŚć.
- Skqd Biuro Prawne wojewody
miato informację o spólce z o'o'
Petrolex? i

_Ztego co się dowiedziałem'
o tej sprawie zawiadomiła Mało.
polski Urz4d Wojewodzki minister
Julia Piterą ktora z kolei powzi$a
te wiadomoŚci z przesłanego do
niej anonimowego listu.
- Prawnicy wojewody badaja
także postawiony Panu inny za.
rzut; godzenia się na jak określono
- konflikt interesóW w związku
z tym, że spólka jawna Stacja
Patiw PetrotxTeresa Woias z sie-
dzibą w Marszowicach' którei
udzialowcami są Pana żona i syn'
wygrywa niektóre prłetargi ogta-
szane przez gminę...

_ Stacja Paliw Pefuolx powstała
w 2000 rolru, a więc przed obję-
ciem przez mnie funkcji wójtą
a jej działalnoŚć gospodarcza
z mocy u$awy r w JeJ ramacn
jeSsrobodnaZadenpzepispra- l
waniewymagalikwidacjiprzed- I
siębiorstw pt ow adzony ch pr zez
małżonków lub innych bliskich
wÓj tą burmishz a czy pr ezy denta
Nie ma też zakazu udziału takich
firmwprzetargach. Dlategowy-,
gtania przez marszowicką stację
paliw trzech niegraniczonYch
_ a więc najbardziej anĘkotup.
ryjnych i konkurencyjnych - kon-
kursów ofert, podczas mojej
oŚmioletniej kadencji' nie można
z góty lznac za działanie wbrew


